
Styrets beretning 2020/2021 

 

Styret har bestått av følgende medlemmer: 

Leder     Hilde Valberg   EOIL, Elnesvågen 

Nestleder/sekretær  Arne Inge Kristiansen  EOFK, Eide  

Kasserer    Irene Bjorli   Frode IL, Eide 

Styremedlem/sekretær  Håvard Holten   TINE bedrift, Tornes 

Styremedlem   Lina Emelie Gjendem Ekko/Aureosen IL, Julsundet 

Varamedlem   Ingebjørg Eide   Eide IL, Eide 

 

Tunge år for idretten preget av koronapandemien og dens etterdønninger 

Som forrige styreperiode har også denne perioden mellom årsmøtene vært 

preget av ulike restriksjoner pga koronapandemien. Dette har igjen gitt seg 

utslag i idrettsrådets aktivitet i forhold til idrettslagene. Allerede våren 2021 

bestemte det daværende styret at en større samling på tvers av idrettslagene, 

som «Idrettens dag» i Hustadvika kommune, tidligst kunne planlegges for 

arrangert til høsten 2022. Det nåværende styret var da også skeptiske til 

datoen for NIFs markering av gjenåpning av idretten, lørdag 25. september 

2021, og vi inviterte derfor til en digital markering. Vi oppfordret de ulike 

lagene til å sende inn bilder og streamer av hvordan idrettene igjen var i gang i 

de ulike lagene. Det var ingen respons fra lagene og det viste seg at NIFs 

gjenåpningsdato var noe ambisiøs. Idretten ble igjen delvis rammet av 

restriksjoner utover høsten 2021 og vinteren 2021/2022. I denne perioden var 

det flere større smitteutbrudd i Hustadvika kommune og i kommunene rundt 

oss. Også medlemmer av idrettsrådet har vært koronasyke. I etterkant av 

sykdommen opplever blant annet lederen et snev av «long-covid-symptomer», 

noe som har gitt utslag i mindre aktivitet i styret og at planlagt utførte 

oppgaver har dratt ut i tid.  

 



Kontrollkomiteens merknad tatt til etterretning 

Siden koronapandemien fortsatt gjorde det utfordrende med fysiske møter, og 

pga positive erfaringen med Teams-møter, ble et alternativ til underskrevne 

møteprotokoller foreslått av styreleder. Det gjøres nå kronologisk 

protokollføring hvor referatet skal godkjennes av styremedlemmene som første 

sak under styremøtene. Protokollføringen har også som hensikt at det skal 

være enklere å følge opp framdrift i arbeidsoppgaver og saker. Det har vært litt 

uforutsette utfordringer i overgangen til denne protokollføringen. Det jobbes 

fortsatt for at protokollføringen skal fungere optimalt. 

I henhold til lovnorm for IR har kontrollutvalget innsyn til samtlige dokumenter 

i Hustadvika idrettsråd sitt digitale arkiv, DropBox, når de selv måtte ønske det. 

Leder har beklageligvis ikke fulgt opp med å få på plass årsmøtedokumenter 

inne fristen og innen rimelig tid slik at kontrollkomiteen ikke fikk rimelig tid til å 

skrive sin beretning i god tid før årsmøtet.  

 

Fordeling av LAM (lokale aktivitetsmidler) 

I 2020 var kulturdepartementets bidrag for den økonomiske utfordringen i 

idretten pga koronapandemien å forskuttere utbetaling av LAM. I 2021 ble 

bidraget en ekstrapott, med justerte tildelingskriterier for ekstrapotten, kr 

135 401,-, sammenlignet med tildelingskriteriene for den ordinære potten, kr 1 

137 880,-.  

 

Tildelingskriteriene for ordinær pott vedtatt av årsmøtet: 

1. Grunnbeløp kr 2000,- utbetales til hver gruppe med aktivitet for barn og 

ungdom fra 6-19 år. 

2. Dobbelt grunnbeløp utbetales til grupper som har registrert aktivitet for 

funksjonshemmede barn fra 6-19 år.  

3. Kr 5000,- utbetales i tillegg til grunnbeløpet til grupper med godkjent 

allidrett for barn og ungdom fra 6-19 år. 

4. Resterende beløp fordeles med 40% til registrerte aktive barn fra 6-12 år 

og 60% til registrerte aktive ungdommer fra 13-19 år 

 



Styret vedtok følgende tildelingskriterier for ekstrapotten: 

«Det er egne retningslinjer for denne fordelingen; Lag med markant 

tilbakegang i rapporterte tall fra 2019 til 2020 skal vektes. Funksjonshemmede 

skal vektes; gis dobbelt grunnbeløp. Allidrett/ikke organisert aktivitet gis kr. 2 

500 i ekstra grunnbeløp. Resterende beløp; fordeling skjer etter samme 40/60 

fordeling som ordinær fordeling med et grunnbeløp på kr. 1 000.»                                                            

 

Av flere uforutsette årsaker, ble det dessverre forsinkelser i oversending av HIR 

sine LAM-tall til MRIK. Fristen for innsending av tallene ble derved ikke 

overholdt. Dette resulterte i utbetalinger av LAM til idrettslagene som ikke 

svarte til vedtatte tildelingskriterier. Enkelte idrettslag fikk utbetalt mer-, og 

noen idrettslag fikk utbetalt mindre enn hva de vedtatte tildelingskriteriene 

tilsa. Dette vil bli justert ved neste LAM-utbetaling.  

E-post med forklaring på hendelsen ble sendt idrettslagene. Styret beklager på 

det sterkeste ulempene denne hendelsen kan ha gitt idrettslagene! 

 

Kulturmidler 2021 

«Forslag fra Hustadvika kommune om fordeling av kommunale kulturmidler til 

idrett. Midlene har vært lyst ut tidligere. Dessverre var det mindre søknader 

enn tidligere. Kommunens forslag er å tildele kr. 10 000 til hver av søkerne. HIR 

har ikke annet forslag til fordeling. Kr. 130 000 til fordeling.» 

 

Idretten vil! er en langtidsplan for norsk idrett i perioden 2019 - 2023. 

Idretten skal! er et felles planverk med tydelige mål og strategier for de 

prioriterte områdene gjengitt i Idretten vil! 

Norges idrettsforbund skal arbeide for at alle mennesker gis mulighet til å 

utøve idrett etter egne ønsker og behov, uten å bli utsatt for usaklig eller 

uforholdsmessig forskjellsbehandling.  

I den nye langtidsplanen for norsk idrett, er det blitt definert fire veivalg som 

skal prege idrettens arbeid de nærmeste årene: leken, ambisiøs, ærlig og 

inkluderende.  



For å få flere med og for å kunne prestere enda bedre på det ypperste 

prestasjonsnivået – «flere med – lenger» og «flere nye medaljer» – foreslås det 

at noen få, tydelig prioriterte områder med tilhørende mål, som skal ha forrang 

i tingperioden og i årene framover. De fire prioriterte områdene er: livslang 

idrett, bedre idrettslag, flere og bedre anlegg og bedre toppidrett.  

Idretten skal! er en tydeliggjøring av de overordnede målene gjengitt i 

langtidsplanen Idretten vil! 

 

HIR ønsker å samle idrettslagene i løpet av høsten 2022 for å diskutere hvordan 

vi kan samarbeide for å oppnå disse målene i regionen vår.  

 

PS 69_2020 Haller i Hustadvika 

Vedtak om gjeninnføring av halleie i Eidehallen og redusert halleie i Fræna- og i 

Brynhallen ble vedtatt av kommunestyret 17. september 2020. Det ble også 

vedtatt en evaluering av bestemmelsen 2 år etter at vedtaket trådte i kraft. I 

denne forbindelse har HIR, i samarbeid med Hustadvika kommune, laget en 

spørreundersøkelse rettet til idrettslagene, medlemmene av idrettslagene og 

befolkningen for øvrig.  

Det er verdt å legge merke til at det også i Molde kommune foregår en 

tilsvarende sak. Det vil være naturlig at HIR og Molde idrettsråd snakker 

sammen om hvordan begge idrettsråd ønsker oss at praksisen skal være i 

kommunene overfor idrettslagene og andre ideelle organisasjoner som tilbyr 

aktiviteter for barn, unge og voksne.  

Hvilken praksis vil på best mulig vis gjøre oss rustet til å øke antall aktive 

medlemmer i etterdønningene av kronapandemien?  

Hva må til for å gi idrettslagene best mulige forutsetninger til å tilby 

lavterskelaktiviteter som kan forebygge rus og/eller uønsket adferd blant barn, 

unge og voksne?  

Hva må til for at vi skal kunne tilby varierte- og et bredt tilbud av 

lavterskelaktiviteter som kan bidra til at «flest mulig» finner én eller flere 

aktiviteter de ønsker å utøve «lengst mulig»? 



Hva er kommunene villige til å bidra med for å gi idrettslag og andre ideelle 

organisasjoner best mulige forutsetninger til å tilby lavterskelaktiviteter til 

barn, unge og voksne i kommunen? 

Hvilken kroneverdi er kommunene villige til å gi frivilligheten for å forebygge at 

et barn, en ungdom eller en voksen skal begynne med rus, forebygge ensomhet 

og -utenforskap som alle gir grobunn for psykiske lidelser? 

 

HIR opplever utfordringer ved bruk av DropBox  

Selv om ideen om å bruke DropBox som «en digital ringperm» til idrettsrådet 

sine dokumenter, har det ikke utelukkende vært helt uten utfordringer. 

Mengden av- og størrelsen på dokumentene tar stor plass i hvert enkelt 

medlem sin DropBox. Det har vist seg å være en utfordring at styremedlemmer 

og varamedlemmer ikke har tilstrekkelig plass/kapasitet i egen DropBox, med 

mindre man selv betaler for en utvidelse av den digitale mappen. En erstatning 

for DropBox er under vurdering. 

 

Medlemslag i Hustadvika idrettsråd 2021: 

1. Bud IL     (fotball)  

2. Eide IL     (bordtennis, friidrett, ski, sykkel)  

3. Eide Innebandy Klubb 

4. Eide Klatreklubb 

5. Eide og Fræna Pistolklubb 

6. Eide OFK 

7. Ekko/Aureosen IL    (fotball, friidrett, gymnastikk og turn) 

8. EOIL      (fotball, friidrett) 

9. EOIL håndball 

10. Elnesvågen turnforening 

11. Frode IL     (volleyball, ski) 

12. Fræna Atletklubb    (styrkeløft) 

13. Fræna Helseportslag   (fleridretter) 

14. Fræna Ski og Orienteringsklubb  

15. Fræna svømmeklubb 

16. Fræna volleyballklubb 

17. Hustadvika Modellflyklubb 

18. Hustadvika Padleklubb 



19. Hustadvika Sykkelklubb 

20. Hustadvika Taekwon-do Klubb 

21. IL Bryn     (fotball, friidrett, håndball) 

22. Malmefjorden IL    (fotball) 

23. Molde og Hustadvika Rideklubb 

24. Styrkeløftklubben Ask - Fræna 

 

Aktivitetstall for Hustadvika idrettsråd 2021:  

Kvinner (sum 1880) Menn (sum 1896) 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

142 620 437 140 541 128 501 352 220 695 
0-19 år: 1199                    20 år+: 681 0-19 år: 981                      20 år+: 915 

Sum kvinner og menn      0-19 år: 2180         20 år+: 1596      totalt: 3776 
 

Aktivitetstall for Hustadvika idrettsråd 2020: 

Kvinner (sum 1857) Menn (sum 1870) 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

133 623 399 119 583 117 529 399 203 622 
0-19 år: 1155                    20 år+: 702 0-19 år: 1045                    20 år+: 825 

Sum kvinner og menn       0-19 år: 2200        20 år+: 1527       totalt: 3725 

 

Fræna Helsesportslag er avviklet 

18. mai 2022 kom bekreftelsen på at Fræna Helsesportslag er utmeldt av 

Norges Idrettsforbund, Norges Fleridrettsforbund og dermed også Hustadvika 

Idrettsråd. I følge avtroppende leder, Sigmund Julshamn, var bakgrunnen for 

avviklingen flere og sammensatte: 

• Årlig færre og færre medlemmer 

• Krav om medlemskontingent 

• Krav om innrapportering av medlemstall 

• Krav om organisering av et lite lag på lik linje med større lag iht lovnorm 

vedtatt av idrettsstyret  



Sigmund Julshamn uttrykker håp om at idrettslagene rundt omkring i 

kommunen viderefører allidrettstilbud for voksne. 

 

Hustadvika idrettsråd på internett/i sosiale medier 

• Egen facebookside med delinger av nyheter og informasjon fra NIF, MRIK og 

HIR. Dokumenter deles som bilder i album.  

• Hjemmeside: https://www.idrettsråd.no/hustadvika/ 

 

Styremøter, andre møter, uttaler og representasjon 

• 9 avholdte styremøter siden sist årsmøte, flere av diss som nettmøter på 

Teams.  

Kulturkonsulent med ansvar for kommunale haller, idrett og ungdom, 

Emelie Langnes Holden, har vært tilstedeværende på noen av møtene.  

• Dialog i HIR messenger-gruppe. Foreligger ikke referat fra dette. 

• Møte med Linn, Ellen Marie og Emelie   

 

Handlingsplan/arbeidsprogram 

HIR tilstreber å følge gjeldende lovnorm for idrettsråd som innleder med 

følgende paragraf og ordlyd: 

§ 1 Formål 

(1) Idrettsrådet skal arbeide for best mulige forhold for idretten innen 

idrettsrådets grenser. Idrettsrådet skal være en arena for samarbeid mellom 

lagene, mellom lagene og de kommunale myndigheter og mellom lagene og 

idrettskretsen. 

(2) Arbeidet skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd. All 

idrettslig aktivitet skal bygge på grunnverdier som idrettsglede, fellesskap, 

helse og ærlighet.  

For 2021/2022-perioden har vi følgende gjøremål på agendaen:  

• Gjennomføre spørreundersøkelse hvor resultatet av besvarelsene skal 

legges ved som saksdokument når PS 69_2020 Haller i Hustadvika skal 

evalueres av kommunestyret høsten 2022. 



• Jobbe for at kommunen skal sette av definerte areal for framtidsrettet 

videreutvikling av idretten i kommunen. 

• Jobbe for at kommunen skal sette av definerte areal til gode, lokale 

aktivitetsanlegg og tilrettelegge for bred og variert aktivitet i kommunen.  

• Arrangere kurs i samarbeid med idrettskretsen og andre aktuelle 

instanser. 

• Planlegge for å arrangere idrettens dag høsten 2022 i samarbeid med 

kommunen og idrettslagene. 

• Videreutvikle samarbeidet med kommuneadministrasjonen innen idrett 

og kultur og følge opp faste rutiner i tråd med samarbeidsavtale. 

• Invitere til samarbeid mellom klubber og enkeltidretter på tvers av den 

gamle kommunegrensen 

• Være en høringsinstans for idretten i kommunen 

• Jobbe for å få etablert gode- og varierte lavterskeltilbud 

• Jobbe for å bidra til rusforebygging 

• Jobbe med antidoping – rent idrettslag 

 

 

Med vennlig hilsen  

Hustadvika idrettsråd 

styret  

 


